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Kommentarer till vårens undervisning 
 

KUVI350 
På vårens masterseminarier har jag haft 4 studenter i gruppen i ordinarie studielöp. Kristine 
var dock den enda som leverade uppsatsen nu i maj. 
 
Omläggning till digitalt 
Under nedstängningen har vi genomfört seminarier i Zoom, och detta har fungerat väldigt 
fint. I och med att vi har haft en så pass liten grupp, har formatet varit väldigt likt det på 
fysiska seminarier. Som jag uppfattat det, så menar studenterna att de var nöjda med denna 
lösningen, och att de inte tappade något på att seminarerna genomfördes digitalt. Det var 
devärre bara 1 person som svarade på studentevalueringen, men hon verkade vara av 
samma uppfattning som mig själv. 
 
Generellt om genomföringen 
I höstas hade jag ett mer konkret upplägg för seminarierna, med utgångspunkt i att 
studenterna inte hade producerat så mycket text, och vi hade mer fokus på skrivprocessen, 
format och upplägg av uppsatser, hur man jobbar effektivt, problem som man kommer stöta 
på och så vidare. De flesta la bara fram text 1 gång detta semestret.  
I vår har vi däremot haft mer fokus på studenternas texter, och i och med att gruppen varit 
så liten, har vi till exempel läst flera texter från några studenters arbete, medan andra 
samma text 2 gånger, vilken har gjort att vi har kunnat diskutera processen och utvecklingen 
av texter lite mer, samt se resultatet av sådant vi gett feedback på. Jag har också utifrån 
studenternas önkermål, gett exempel på utdrag ur tidigare uppsatser, som underlag för att 
diskutera olika sätt att skriva delar av uppsatsen på. Detta formatet har fungerat väldigt bra, 
och det har verkat som att studenterna har fått något ut av det. 
 
 


